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می خواهید از شوهرتان مرد دیگری بسازید؟

می خواهید از شوهرتان مرد دیگری بسازید؟!بعد از ازدواج تا كجا دستتان براي تغيير كردن و تغيير دادن شريك

زندگيتان باز است يا اينكه از لحظه خشك شدن امضايتان در سند ازدواج، موظف به ايجاد چه تغييرهايي در رفتار و

سبك زندگيتان هستيد؟

می خواهید از شوهرتان مرد دیگری بسازید؟!بعد از ازدواج تا كجا دستتان براي تغيير كردن و تغيير دادن شريك زندگيتان باز
است يا اينكه از لحظه خشك شدن امضايتان در سند ازدواج، موظف به ايجاد چه تغييرهايي در رفتار و سبك زندگيتان

هستيد؟

به گزارش سلامت نیوز به نقل از مجله سیب سبز، روانشناسها ميگويند نميشود از هيچ زن و مردي، انتظار ساكن بودن و
تغيير نكردن را داشت، اما از نظر آنها بعضي تغييرات اگر اتفاق نيفتند پايههاي زندگي را ميلرزانند و بعضي ديگر ناگزير به رخ

دادن هستند. ما به شما خواهیم گفت كه كجا بايد تغيير كنيد و كجا بايد خودتان بمانيد.

نبايد
از او مرد ديگري بسازيد

اگر ميخواهيد زندگيتان دوام داشته باشد و تغييرات به رابطه شما آسيبي نزند، بايد خيال تغيير در مورد اصلهاي اساسي كه
بهخاطرشان يكديگر را انتخاب كردهايد را از سرتان بيرون كنيد. اگر بهخاطر پر تلاش بودن و اجتماعي بودنتان انتخاب شده
باشيد، احتمالا خانهنشيني و گوشهگير شدنتان ميتواند به رابطه شما آسيب بزند. اما تنها تغيير كردنهاي شما نيست كه

ميتواند گاهي خطرساز باشد. تلاش شما براي تغيير دادن شريك زندگيتان هم گاهي ميتواند زندگي تان را به خطر بيندازد.
تصور نكنيد مردي كه براي زندگي مشترك انتخاب ميكنيد، مثل مومي در دستان شماست و ميتوانيد با خيال راحت بعد از
ازدواج از او فرد ديگري بسازيد. شما با همان مردي زندگي خواهيد كرد كه حالا در مقابلتان است. پس اگر به انگيزه تغيير

دادنش بله را گفتهايد، برايتان متاسفيم.

نبايد
كساني كه خوشتان نميآيد را خط بزنيد

از آدمهاي گوشهگير خوشتان نميآيد و دوست داريد با آدمهاي اجتماعي و شاد رفت و آمد كنيد؟ ميانهاي با آدمهای حساس
نداريد و از كساني كه گله ميكنند فاصله ميگيريد؟ برايتان خبر خوبي نداريم! شما بعد از امضا كردن قرارداد ازدواجتان، چارهاي
جز ساختن يا حتي ركتر بگوييم، تحمل اين آدمها نخواهيد داشت. تا قبل از ازدواج، ميتوانيد گروه دوستانتان را با آزادی
بیشتری انتخاب کنید و با هر كه نميخواهيد، قطع ارتباط كنيد اما با شروع يك زندگي مشترك، ديگر نظر شما در مورد يك فرد،

تنها عامل تعيينكننده نخواهد بود. شما وارد يك خانواده تازه ميشويد و با دوستان و وابستگان همسرتان آشنا ميشويد.
افرادي كه شايد همهشان را دوست نداشته باشيد و از بودن در كنار تك تكشان لذت نبريد. اگر خواهر شوهري گوشهگير و
افسرده داريد، مجبوريد بهخاطر همسرتان گاهي با او هم وقت بگذرانيد و نميتوانيد ارتباطتان را با مادر شوهرتان بهخاطر اينكه
گاهي حساسیت به خرج ميدهد و گله ميكند، قطع كنيد. تنها كاري كه ميتوانيد بكنيد، اين است كه به آدمها خود واقعيتان
را نشان دهيد و براي پذيرش اين خود به آنها كمك كنيد و البته حد تعادل را در رابطهتان رعايت كنيد و به كساني كه آرامش
بيشتري به شما ميدهند نزديكتر شويد و با آنهايي كه ممكن است به شما يا زندگيتان آسيب بزنند، با احتياط بيشتري مراوده
داشته باشيد. مطمئن باشيد زمان خيلي چيزها را بهتر ميكند اما رفتار صفر و صدي در رابطه با آدمهاي زندگي همسرتان تنها

به زندگي مشترك شما آسيب ميزند.

نبايد
مثل قبل وقت بگذرانيد

شما هر پنجشنبه تنيس تمرين ميكرديد و هر جمعه با دوستانتان به استخر ميرفتيد؟ نميخواهيم بگوييم بعد از ازدواج بايد
همه اين تفريحها و برنامهها را لغو كنيد اما بايد شرايط زندگيتان را هم كمي در نظر بگيريد. اگر تمام هفته تا ساعت 7 شب
مشغول كار هستيد، نميتوانيد تنها روزي كه فرصت وقتگذراني با همسرتان را داريد به استخر، تنيس و كلاس زبان اختصاص
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دهيد. اگر ميخواهيد به همه برنامههاي شخصيتان برسيد، بايد كمي به خودتان سختي بدهيد و آنها را در روزهاي مختلف
هفته جا دهيد.

از طرف ديگر بايد همسري انتخاب كنيد كه او هم اهل چنين برنامههايي براي خودش باشد و در فرصتي كه شما مشغول
واليبال كردن با دوستانتان هستيد، او هم تنها نماند و با رفقايش فيلم ببيند و گپ بزند. اما اگر چنين شرايطي نداريد،
همسرتان را به گوشهگير بودن و خلل وارد كردن در برنامههايتان متهم نكنيد. اين خود شما بوديد كه چنين فردي را انتخاب

كرديد و حالا مجبوريد بهخاطر كنار آمدن با او از برخي دلخوشيهايتان بگذريد.

نبايد
مثل قبل دست به جيب باشيد

تغييراتي كه بايد بعد از ازدواج در زندگيتان اعمال كنيد، تنها به شيوه انتخاب دوستان و معاشرتهايتان محدود نميشود.
شايد شما پيش از ازدواج زندگي مرفهي داشتهايد يا اينكه لااقل، بدون فكر كردن به خيلي چيزها پولهايتان را خرج ميكرديد،
اما بعد از شروع زندگي مشترك اوضاعتان فرق خواهد كرد. بايد بپذيريد كه اعمال تغيير در برنامهريزيهاي اقتصادي، اصلي

است كه بعد از ازدواج حتما بايد آن را رعايت كنيد.
اگر پذيرفتهايد كه چالشهاي زندگي را در كنار همسرتان تحمل كنيد، نميتوانيد سهمتان را در تحمل چالشهاي مالي ناديده
بگيريد. ممكن است با همسرتان در مورد درآمدهاي مشترك و شيوه هزينه كردنشان توافقهايي كرده باشيد اما بعيد است كه
با شرايط امروزي جامعه، در توافق شما صددرصد بار اقتصادي زندگي برعهده همسرتان باشد و شما تنها مصرف كنندهاي باشيد

كه بدون توجه به داشتههاي او دوست داريد مانند قبل زندگي كنيد.
حتي اگر پولي از جيب شما كمك خرج خانه مشتركتان نشود، ممكن است مجبور شويد گاهي خواستههايتان را تعديل كنيد و
تا فراهم شدن شرايط، انتظار رسيدن به آنها را بكشيد. يك زندگي جديد، به نوع تازهاي از مسووليتپذيري نياز دارد و اگر
احساس ميكنيد براي پذيرش چنين مسووليتهايي آماده نيستيد يا آن را وظيفه ديگري ميدانيد، حالا حالاها براي ازدواج

برنامهريزي نكنيد. اما دست روی دست نگذارید روی خودتان کار کنید و از تجربه افراد موفق استفاده کنید.

نبايد
به تنهايي قانون وضع كنيد

نميخواهيد هيچ وقت بچهدار شويد و ميانهاي با بچهها نداريد؟ حتما ميدانيد كه نبايد چنين موضوعي را بعد از ازدواج طرح
كنيد. اگر چنين عقايد سفت و سختي در مورد موضوعات مختلفي كه بعد از ازدواج ضرورتشان احساس ميشود داريد، حتما
بايد قبل از شروع زندگي مشترك و در دوران نامزدي در موردشان با همسر آيندهتان صحبت كنيد. اگر سر سري و كوتاه توضيح
دهيد، ممكن است او اميدوارانه به فكر تغيير دادن نظر شما بيفتد، پس با شفافيت و قاطع مواضعتان را برايش روشن كنيد.
هرگز تصور نكنيد شما تنها تصميمگيرنده زندگي هستيد و ميتوانيد به تنهايي براي زندگي مشتركتان قانون وضع كنيد. درست
از لحظهاي كه حلقه ازدواج را به دست ميكنيد، بايد از موضوعات اقتصادي گرفته، تا محل زندگي و زمان صاحب فرزند شدن،

در مورد همه با همسرتان صحبت كنيد و بعد از رسيدن به ديدگاهي مشترك تصميم بگيريد.

نبايد
هر وقت دلتان خواست تلويزيون را خاموش كنيد

شما اهل سر و صدا نيستيد و ميانهاي با تلويزيون نداريد يا اينكه طرفدار برنامههاي شاد هستيد و از اخبار شنيدن خوشتان
نميآيد؟ حتي اگر چنين باشد، بعد از ازدواج مجبور به تحمل صداي تلويزيون يا گوش دادن به اخبار خواهيد بود. نبايد
فراموش كنيد كه شما تنها ساكن خانهتان نيستيد و تنها كسي نيستيد كه در مورد تماشاي برنامهها تصميم ميگيرد. حتي اگر از
فوتبال ديدن بيزار باشيد، حق نداريد مانع تماشاي رقابت حساسي شويد كه همسرتان مدتها براي ديدنش برنامهريزي كرده

است.
اگر كمي صبور باشيد و خيلي سخت نگيريد، بعد از مدتي علايق هر دوي شما شبيه هم خواهد شد و جز در مواردي بر سر ديدن
برنامهها اختلاف نظر نخواهيد داشت اما اگر بخواهيد حرف حرف شما باشد و كار خودتان را بكنيد، چنين اشتراكي هيچ وقت

حاصل نميشود.
شايد به نظرتان تا اين اندازه مهم و تاثير گذار نباشد اما باور كنيد اگر بعد از ازدواج به اين دسته از علايق ظاهرا كوچك
همسرتاناهميت ندهيد، انگار به هيچ يك از خواستههاي بزرگش توجهي نكردهايد. پس هوشیار و مراقب باشید تا به خاطر

نادیده گرفتن یک موضوع به این سادگی زندگی و رابطهتان را دستخوش بحران قرار ندهید.
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